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Obec Kaluž a, Obecný  u rad,  
Kaluž a 4, 072 36 Kaluž a 

 
Z Á P I S N I C A 

 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kaluža 

konaného dňa 23. novembra 2023 

 

Prítomní: Poslanci: Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

 Hlavný kontrolór obce: Ing. Roman Oklamčák   

 

Ďalší prítomní:  Mgr. Vladimíra Ficová – zamestnanec OcÚ 

  Podľa prezenčnej listiny 

 

PROGRAM: 
 

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Schválenie zásad hospodárenia obce 

4. Majetkoprávne záležitosti – vecné bremená 

5. Zapojenie sa do pripravovaných výziev 

6. Pripravované akcie  

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

K bodu 1 

A) OTVORENIE ZASADNUTIA,  

B) URČENIE ZAPISOVATEĽA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE, VOĽBA 

NÁVRHOVEJ KOMISIE  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva  otvoril Jozef Fic, starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných. 

Konštatoval, že počet prítomných poslancov je 4 (chýbala Mgr. Iveta Kalaninová) 

a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

Návrh na zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu predniesol starosta obce  

Jozef Fic 

 
určenie zapisovateľa - Mgr. Vladimíra Ficová 

 
- návrhová komisia:   

- Marcel Bendžuch 

- Jaroslava Sarvajová 
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-  overovatelia zápisnice:   

-      Rudolf Bendžuch 

-  Ing. Mgr. Agáta Kováčová 

 

Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky a doplňujúce návrhy, 

preto starosta predniesol návrh uznesenia č. 115/2023 

 
K bodu 1: Otvorenie, určenie zapisovateľa, voľba overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženom návrhu: 

 

a) berie na vedomie 

určenie zapisovateľa  - Mgr. Vladimíra Ficová 
 

Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
b) volí 

návrhovú komisiu :   

 

- Marcel Bendžuch 

- Jaroslava Sarvajová 

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
c) volí 

overovateľov zápisnice:   

-      Rudolf Bendžuch 

-  Ing. Mgr. Agáta Kováčová 

 
 

Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  členovia návrhovej komisie a overovatelia zápisnice budú 

pracovať v predloženom znení 
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K bodu 2 

SCHVÁLENIE PROGRAMU ZASTUPITEĽSTVA 

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Schválenie zásad hospodárenia obce 

4. Majetkoprávne záležitosti – vecné bremená 

5. Zapojenie sa do pripravovaných výziev 

6. Pripravované akcie  

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

Rozprava: 

- Ing. Mgr. Kováčová – navrhla doplniť do bodu programu nasledujúce body: 

- Vyhodnotenie LTS 2023 

- Návrh na využitie prostriedkov za „Pomoc utečencom“, poslanci by mali 

rozhodnúť, ako bude so sumou 145 600,-€ naložené, či sa presunú na samostatný účet 

a použité na kapitálové výdavky 

- Informácia o stave návrhu splátkového kalendára SVP a o dohode splátkového 

kalendára  

- Informácia o zmluve na právne služby 

- Informácia o odkúpení akcií Thermalparku 

- Informácia o stave riešenia petície „Ticho na Šírave“  

- Informácie o riešení verejného osvetlenia od autobusovej zastávky po hotel 

Chemes 

- Informácia o stave rokovania s riaditeľom Vojenských lesov 

- Predloženie požiadaviek na činnosť dobrovoľného hasičského zboru 

- Predloženie požiadaviek na činnosť Jednoty dôchodcov Slovenska 

- Informovanie poslancov o stavebných činnostiach v katastrálnom území 

- Starosta dal hlasovať za jednotlivé body rokovania:  

- k bodu vyhodnotenie LTS: predbežný rozpočet bol poslancom predložený, 

nebolo ešte doručené zúčtovanie vody, navrhuje bod presunúť na ďalšie zastupiteľstvo 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Bod programu nebol zaradený 

 

- Návrh na využitie prostriedkov za „Pomoc utečencom“ –  

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 
Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Bod programu „Návrh na využitie prostriedkov za „Pomoc utečencom“ “ bol doplnený 
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- Informácia o stave návrhu splátkového kalendára SVP a o dohode splátkového 

kalendára: zatiaľ dostal od poslancov dve odpovede k splátkovému kalendáru  

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Bod programu „Informácia o stave návrhu splátkového kalendára SVP a o dohode 

splátkového kalendára“ bol doplnený 

 

- Informácia o zmluve na právne služby: Zmluva s JUDr. Slávikom skončila, 

právne služby stále poskytuje, nová ponuka prišla od JUDr. Pavlíka 

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Bod programu „Informácia o zmluve za právne služby“ bol doplnený 

 

- Informácia o odkúpení akcií Thermalparku od p. Hocmana 

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Bod programu „Informácia o odkúpení akcií Thermalparku od p. Hoccmana“ bol 

doplnený 

 

 

- Informácia o stave riešenia petície „Ticho na Šírave“  

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Bod programu „Informácia o stave riešenia petície „Ticho na Šírave“ bol doplnený 

 

- Informácie ohľadom verejného osvetlenia od autobusovej zastávky po hotel 

Chemes 
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Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

- Bod programu „Informácia ohľadom verejného osvetlenia od autobusovej 

zastávky po hotel Chemes“ bol doplnený 

 

- Informácia o stave rokovania s generálnym riaditeľom Vojenských lesov, š.p. 

Kamenica nad Cirochou ohľadom lesných úprav v katastri obce Kaluža 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

- Bod programu „Informácia o stave rokovania s generálnym riaditeľom 

Vojenských lesov, š.p. Kamenica nad Cirochou ohľadom lesných úprav v katastri obce 

Kaluža“ bol doplnený 

 

- Predloženie návrhu požiadaviek na činnosť dobrovoľného hasičského zboru 

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

- Bod programu „Predloženie návrhu požiadaviek na činnosť dobrovoľného 

hasičského zboru“ bol doplnený 

 

 

- Predloženie návrhu požiadaviek na činnosť Jednoty dôchodcov Slovenska 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

- Bod programu „Predloženie návrhu požiadaviek na činnosť na činnosť Jednoty 

dôchodcov Slovenska,“ bol doplnený 

 

- Informovanie poslancov o stavebných činnostiach v katastrálnom území 

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  4 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 

Sarvajová 

Proti: 0  
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Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

- Bod programu „Informovanie poslancov o stavebných činnostiach 

v katastrálnom území,“ bol doplnený 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 116/2023 

 

 
K bodu 2: Schválenie programu rokovania 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža, v súlade s §12, ods.5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov 
 

schvaľuje 

Program rokovania:  

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Schválenie zásad hospodárenia obce 

4. Majetkoprávne záležitosti – vecné bremená 

5. Zapojenie sa do pripravovaných výziev 

6. Pripravované akcie  

7. Návrh na využitie finančných prostriedkov za „Pomoc utečencom 

8. Informácia o stave návrhu splátkového kalendára SVP a o dohode splátkového 

kalendára  

9. Informácia o zmluve na právne služby 

10. Informácia o odkúpení akcií Thermalparku od p. Hocmana  

11. Informácia o stave riešenia petície „Ticho na Šírave“  

12. Informácie o riešení verejného osvetlenia od autobusovej zastávky po hotel Chemes 

13. Informácia o stave rokovania s generálnym riaditeľom Vojenských lesov, š.p. Kamenica 

nad Cirochou ohľadom lesných úprav v katastri obce Kaluža 

14. Predloženie požiadaviek na činnosť dobrovoľného hasičského zboru 

15. Predloženie požiadaviek na činnosť Jednoty dôchodcov Slovenska 

16. Informovanie poslancov o stavebných činnostiach v katastrálnom území 

17. Rôzne 

18. Diskusia 

19. Záver 
 

Hlasovanie 

 počet mená poslancov 

Za:  
4 

Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava 
Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania 

v doplnenom znení. 

 

K bodu 3.  

SCHVÁLENIE ZÁSAD HOSPODÁRENIA OBCE 
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Informáciu podal hlavný kontrolór obce, zásady hospodárenia je potrebné s novelou zákona 

o majetku obcí od 1. novembra 2023, zároveň bol novelizovaný paragraf zákona o obecnom 

zriadení o povinnostiach hlavného kontrolóra 

 

Rozprava: 

- Bendžuch M.: zásady sú striktné pre všetky obce, alebo si dáva vypracovať každá obec 

svoje 

- Oklamčák – je to vzor, každá obec si dáva vypracovať svoje 

 

Starosta dal hlasovať za predložený návrh  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 117/2023 

 
K bodu: Schválenie zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kaluža 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža 

 

Schvaľuje 

 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kaluža 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  1 Rudolf Bendžuch,  

Proti: 3 Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo neschválilo návrh uznesenia, zásady 

hospodárenia obce neboli prijaté 

K bodu 4: MAJETKOPRÁVNE ZÁLEŽITOSTI – VECNÉ BREMENÁ 

Informáciu predniesol starosta obce, žiadosť o zriadenie vecného bremena predlžil p. 

Ivan Sokologorský, žiadal o vecné bremeno na preloženie plynovej prípojky k penziónu Zelený 

dom, nakoľko doterajšie plynové potrubie viedlo cez miesto, na ktorom je navrhovaná budúca 

prístavba penziónu 

 

Rozprava: 

- Sarvajová – chcela by vedieť, prečo si vybrali takýto smer uloženia prípojky a prečo to 

nebolo prejednávané majetkovou komisiou 

- Starosta vysvetlil, že išlo o preloženie prípojky kvôli plánovanej prístavbe, prípojka je 

napojená na existujúce plynové vedenie 

- Kováčová – aj kvôli tomu navrhla bod o predkladaní stavebných činností, lebo má pocit, 

že všetci kopú kade je najľahšie, pozemky sú takýmto prekopávaním a zriaďovaním 

vecného bremena znehodnocované. Treba riešiť veci spoločne 

- Bendžuch R.: - je ale logické, že sa človek chce napojiť z najbližšieho bodu a nie kopať 

krížom, takto sa aspoň vecné bremeno zapíše a je o tom zápis v katastri 

- Oklamčák – vecné bremená sa spoplatňujú, Vinné ide nad rámec zákona, má napríklad ¼ 

z predajnej ceny pozemku, pre štátne podniky poskytujú vecné bremená bezodplatne 

- Kováčová – v minulosti sa schvaľovali vecné bremená bezodplatne,  
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- Starosta vysvetlil, že sa vecné bremená dokážu zapísať až po zrealizovaní a sú 

spoplatňované na základe znaleckého posudku krát koeficient 1,8 

- Sarvajová – k prípadu p. Sliškovej, ktorá žiada o zriadenie vecného bremena na vodovod, 

kanalizáciu, elektrinu a plyn. Ide o parcelu, ktorá bola prenajatá hasičom. Zriadením bude 

znehodnotená parcela. Chcela by vedieť, s kým jedná projektant. Dala napríklad 

distribučná spoločnosť nejakú alternatívu? Nesúhlasí s tým, aby takto prekopávali. Určite 

je aj bližšia prípojka. Chce poznať vyjadrenie projektanta, prečo to riešila takto.  

K spoločnosti RAHAR – prečo riešia prípojku dookola? Prečo nejdú cez svoj pozemok? 

Nech sa napoja inak. 

K žiadosti p. Myjavca – žiada predložiť prílohy projektovú dokumentáciu a vyjadrenia.  

- Starosta dal hlasovať o návrhu na zriadenie vecného bremena na preloženie plynovej 

prípojky p. Sokologorský 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 118/2023 

 
K bodu: Majetkoprávne záležitosti - vecné bremená 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po preštudovaní podanej žiadosti o zriadenie vecného  

bremena  

 

Schvaľuje 

 

1. Zriadenie vecného bremena spočívajúce v práve uloženia a údržby inžinierskych sietí – 

plynová prípojka na parcele registra C KN číslo 506/22, druh pozemku ostatná plocha 

o výmere 4810 m2, k. ú. Kaluža, LV č. 712, na parcele registra C KN 507/1, druh pozemku 

zastavaná plocha o výmere 5390 m2, k. ú. Kaluža, LV č. 712 a na parcele registra C KN 

číslo 510/2, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 2208 m2, k. ú. Kaluža, LV č. 712 

v celkovej dĺžke spolu cca 13,3 m s ochranným pásmom 2 m  na každú stranu v súlade 

s predloženým geometrickým plánom č. 53003811-82/2023 vypracovaným spoločnosťou 

NUMTECH engineering geodesy dňa 28. augusta 2023, úradne overeným okresným 

úradom Michalovce dňa 14.9.2023 pod číslom G1-552/23 v prospech vlastníka parcely 

registra C KN číslo 506/22, druh pozemku ostatná plocha o výmere 4810 m2, k. ú. Kaluža, 

LV č. 712, parcely registra C KN 507/1, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 5390 

m2, k. ú. Kaluža, LV č. 712 a parcely registra C KN číslo 510/2, druh pozemku zastavaná 

plocha o výmere 2208 m2, k. ú. Kaluža, LV č. 712 pre žiadateľa: SPP – distribúcia, a.s. so 

sídlom Mlynské nivy 44/b, 825 11  Bratislava, IČO 35 910 739 

2. Vecné bremeno bude schválené odplatne za cenu stanovenú znaleckým posudkom v súlade 

s platnými Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kaluža 

3. Doba – neurčitá. 

 

 
 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  3 Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 1 Ing. Mgr. Agáta Kováčová,  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia 
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- Starosta dal hlasovať o návrhu na zriadenie vecného bremena p. Ruženy Sliškovej 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 119/2023 

 
K bodu: Majetkoprávne záležitosti - vecné bremená 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po preštudovaní podanej žiadosti o zriadenie vecného  

bremena  

 

Schvaľuje 

 

1. zriadenie vecného bremena na právo uloženia a údržby vodovodného potrubia, plynová 

prípojka (dĺžka 1,5 m), vodovodná prípojka (17,00 m), kanalizačná prípojka (2,00 m) 

a elektrická prípojka (120,00 m) na parcelách registra C KN číslo 508/335 (ostatná plocha) 

a 508/282 (ostatná plocha), katastrálne územie Kaluža, LV č. 712, v súlade s predloženou 

projektovou dokumentáciou vypracovanou Ing. Alžbetou Kočišovou, názov výkresu 

Situácia – zriadenie vecných bremien pre žiadateľku Ruženu Sliškovú, xxx, 072 44  Blatné 

Remety v zastúpení Alžbetou Kočišovou, Špitálska 5, 071 01  Michalovce a súhlasí s 

vyhotovením zmluvy o zriadení vecného bremena po kolaudácii, s povinnosťou predložiť 

povinnej z vecného bremena geometrický plán  

2. cena za zriadenie vecného bremena bude stanovená znaleckým posudkom v súlade 

s platnými Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kaluža 

3. doba neurčitá  

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  1 Rudolf Bendžuch,  

Proti: 3 Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo neschválilo návrh uznesenia  

 

- Starosta dal hlasovať o návrhu na zriadenie vecného bremena p. Milana Myjavca 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 120/2023 

 

K bodu: Majetkoprávne záležitosti - vecné bremená 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po preštudovaní podanej žiadosti o zriadenie vecného  

bremena  

 

Schvaľuje 

 

1. zriadenie vecného bremena na právo uloženia a údržby vodovodného potrubia, plynová 

prípojka, vodovodná prípojka, kanalizačná prípojka a elektrická prípojka na parcele 

registra C KN číslo 508/288 (ostatná plocha), 508/285 (ostatná plocha), 508/389 (ostatná 

plocha), 508/297 (zastavaná plocha a nádvorie), katastrálne územie Kaluža, LV č. 712, v 

súlade s predloženou projektovou dokumentáciou pre stavebné povolenie vypracovanou 

Ing. Martinom Mesárošom, názov výkresu koordinačná situácia pre žiadateľa Milana 
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Myjavca, xxx, 044 41  Sady nad Torysou a súhlasí s vyhotovením zmluvy o zriadení vecného 

bremena po kolaudácii, s povinnosťou predložiť povinnému z vecného bremena 

geometrický plán  

2. cena za zriadenie vecného bremena bude stanovená znaleckým posudkom v súlade 

s platnými Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kaluža 

3. doba neurčitá  

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  1 Rudolf Bendžuch,  

Proti: 3 Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo neschválilo návrh uznesenia  

 

- Starosta dal hlasovať o návrhu na zriadenie vecného bremena spoločnosti RAHAR 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 121/2023 
 

K bodu: Majetkoprávne záležitosti - vecné bremená 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po preštudovaní podanej žiadosti o zriadenie vecného  

bremena  

 

Schvaľuje 

 

1. zriadenie vecného bremena na právo uloženia a údržby podzemných inžinierskych sietí 

elektrické NN podzemné vedenia na parcele registra C KN číslo 561/1 (ostatná plocha), 

katastrálne územie Kaluža, LV č. 712, v súlade s predloženou situáciou vypracovanou 

spoločnosťou EL PRO KAN, s.r.o., Vranov nad Topľou pre žiadateľa Východoslovenská 

distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91  Košice v zastúpení Ing. Radoslav Harbuľák, RAHAR, 

s.r.o. a súhlasí s vyhotovením zmluvy o zriadení vecného bremena po kolaudácii, s 

povinnosťou predložiť povinnému z vecného bremena geometrický plán  

2. cena za zriadenie vecného bremena bude stanovená znaleckým posudkom v súlade 

s platnými Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kaluža 

3. doba neurčitá  

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  0  

Proti: 
4 

Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo neschválilo návrh uznesenia  

 

 

K bodu Majetkoprávne záležitosti – vecné bremená 
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Spoločnosť Minet Slovakia, s.r.o. podala žiadosť na právo prístupu, servisu a užívania danej 

veci – stožiara, na ktorom sú umiestnené zariadenia na prenos dát – telekomunikačnú službu. 

Starosta navrhol danú žiadosť neschváliť kým nebudú doriešené majetkoprávne vzťahy 

ohľadom vlastníctva stožiara. 

 

Rozprava: 

- Bendžuch M. – prečo sa neriešia aj iné spoločnosti, napríklad GECOM, teba osloviť aj 

iné spoločnosti, má pocit, že Minet napreduje  

- Starosta vysvetlil, že jednak nie sú doriešené majetkoprávne vzťahy ohľadom vlastníctva 

stožiara a tiež nakoľko je v žiadosti uvedené, že by išlo o verejnoprospešnú činnosť, na 

daný stožiar by sa mohli pripojiť bezodplatne aj ostatní operátori (na základe 

telekomunikačného zákona). Najprv však treba riešiť vlastníctvo k stožiaru. Musí 

požiadať pána Mindžáka, konateľa spoločnosti Minet Slovakia, s.r.o. o doloženie 

dokladov, čo odkúpil od spoločnosti S-TEAM. Pokiaľ vie, táto spoločnosť platila iba 

betonáž, stožiar by mal byť obecný, avšak nie je zaradený do majetku obce 

- Bendžuch M. – komu vydala obec povolenie na výstavbu 

- Starosta – žiadosť si dala spoločnosť S-TEAM, ktorá bola stavebníkom. S oslovením 

ostatných spoločností nie je problém, teraz sa rieši táto podaná žiadosť. Ostatné 

spoločnosti zatiaľ dali iba ponuky na služby obyvateľom, nie na prenájom stožiaru 

- Bendžuch R. – povolenie sa budú musieť dať všetkým, nie všetci obyvatelia sa zhodnú 

na jednej spoločnosti 

 

Starosta dal hlasovať za predložené uznesenie 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 122/2023 

 

 

K bodu: Majetkoprávne záležitosti - vecné bremená 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po preštudovaní podanej žiadosti o zriadenie vecného  

bremena  

 

Schvaľuje 

 

1. zriadenie vecného bremena na právo prístupu, servisu a užívania danej veci – stožiara, 

na ktorom sú umiestnené zariadenia na prenos dát – telekomunikačnú službu pre 

spoločnosť Minet Slovakia, s.r.o., Masarykova 6365/108, Michalovce 

2. cena za zriadenie vecného bremena  - bezodplatne, nakoľko ide o verejnoprospešnú 

činnosť 

3. doba neurčitá  
 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  0  

Proti: 
4 

Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo neschválilo návrh uznesenia  
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K bodu Majetkoprávne záležitosti – vecné bremená 

 

Spoločnosť Minet Slovakia, s.r.o. požiadala o prenájom stožiarov verejného osvetlenia za 

účelom výstavby a prevádzky modernej optickej siete pre občanov obce (pripojenie k internetu, 

IP televízia). Tento bod bol prebratý už spolu s predošlou žiadosťou, preto sa rovno prešlo 

k hlasovaniu za uznesenie 123/2023  

 
K bodu: Majetkoprávne záležitosti - vecné bremená 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po preštudovaní podanej žiadosti o prenájom stožiarov 

verejného osvetlenia 

 

Schvaľuje 

 

1. prenájom stožiarov verejného osvetlenia za účelom výstavby a prevádzky modernej 

optickej siete pre občanov obce (pripojenie k internetu, IP televízia) pre spoločnosť 

Minet Slovakia, s.r.o., Masarykova 6365/108, Michalovce 

2. cena za prenájom  - bezodplatne, nakoľko ide o verejnoprospešnú činnosť 

3. doba neurčitá  
 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  0  

Proti: 
4 

Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo neschválilo návrh uznesenia  

 

 

K bodu: Zapojenie sa do pripravovaných výziev 

Nakoľko je pripravovaná výzva na rozšírenie kapacít materských škôl, kuchyne a jedálne, obec 

by sa mohla zapojiť 

 

Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky a návrhy 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 124/2023 

 
K bodu: Zapojenie sa do pripravovaných výziev 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

 

Schvaľuje 

 

zapojenie sa do pripravovanej výzvy: 
1. Výzva na predkladanie žiadosti o poskytnutie prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy 

a odolnosti č. 06R01-20-VO2 – Zvyšovanie kapacity materských škôl 

 
Hlasovanie:   
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 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

K bodu: Pripravované akcie 

 

Do konca roka by obec chcela pripraviť pre obyvateľov nasledujúce akcie: 

1. Mikuláš pre deti  

2. Workshop – zdobenie perníkov 

3. Vianočné balíčky občanom  

4. Štefansky stolnotenisový turnaj 

5. Privítanie nového roka  

 

Rozprava  

- Sarvajová – na vianočné balíčky by navrhla tak ako minulý rok do 10 € 

- Starosta – dátum na  Mikuláša dohodnúť s farnosťou 

- Stolnotenisový turnaj 26. decembra 2023 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 125/2023 

 
Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

 

Schvaľuje 

 

Pripravované akcie: 

1. Mikuláš pre deti  

2. Workshop – zdobenie perníkov 

3. Vianočné balíčky občanom (cena 10,- €/rodina) 

4. Štefansky stolnotenisový turnaj 

5. Privítanie nového roka  

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 
 

K bodu:  Návrh na využitie finančných prostriedkov za „Pomoc utečencom“  

Starosta ozrejmil, že finančné prostriedky prišli na účet obce 15. novembra 2023, pracuje sa na 

podaní monitorovacej správy. 

Rozprava: 
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- Kováčová – navrhuje previesť peniaze na osobitný účet a postupne ich účelne rozdeliť v prospech 

občanov. Bude potrebné robiť niečo v kultúrnom dome, v dome smútku, na úpravy ciest, doplniť 

na rezervný fond a postupne ich prerozdeľovať. Aby to nešlo na bežnú údržbu, napríklad na energie.   

- Oklamčák – rezervný fond sa napĺňa pri záverečnom účte niekedy od mesiaca apríl do mesiaca 

jún.  

- Starosta – navrhuje, aby jednotlivé komisie predložili návrhy, na čo by to účelne využili 

- Kováčová – robí sa PHRSR, sú tam nejaké priority, ktoré by sa mali robiť, treba peniaze dať do 

obce a do rozvoja cestovného ruchu tak aby to občania pocítili, že sa niečo robí. Aby peniaze nešli 

na splátky a na dlhy.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 126/2023 

 

K bodu: Návrh na využitie finančných prostriedkov za „Pomoc utečencom“  

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

 

Schvaľuje  

Uloženie finančných prostriedkov získaných z projektu „Pomoc utečencom“ na rezervný fond 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol predložený. 

 

K bodu  Informácia o stave návrhu splátkového kalendára SVP a o dohode 

splátkového kalendára 

 

Starosta podal informáciu, že po zaslaní návrhu splátkového kalendára sa k nemu zatiaľ 

vyjadrili 2 poslanci, preto potrebuje súhlas, resp. nesúhlas ostatných poslancov. Zmluva je 

platná, faktúry boli riadne vystavené a sú oprávané. Zatiaľ na prejavenie súhlasu a vôle 

splácania bolo z každej faktúry uhradených po 1000,- €. Splátka je 2900,- €/mesačne 

 

Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky a návrhy 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 127/2023 

 

K bodu: Informácia o stave návrhu splátkového kalendára SVP a o dohode 

splátkového kalendára 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža vzhľadom k dohode uznania záväzkov splátkového 

kalendára tento 

 

Berie na vedomie 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 
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Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 
 

K bodu  Informácia o zmluve na právne služby 

Starosta oznámil, že zmluva za právne služby s právnym zástupcom obce JUDr. Dušanom 

Slávikom bola podpísaná do 1. júla 2023, následne poslal JUDr. Slávik novú zmluvu, zároveň 

bola zaslaná ponuka od JUDr. Mikuláša Pavlíka. Navrhoval by ponechať si ešte JUDr. Slávika 

na dokončenie rozbehnutých prípadov, ale na promptnejšie riešenie prípadov by navrhoval 

niekoho z Michaloviec.  

 

Rozprava: 

- Kováčová – od JUDr. Slávika by požadovala informáciu o stave vecí, ktoré u seba má. 

Obce nemá informácie o prípadoch a komunikácia s ním nie je žiadna. 

- Starosta – má rozpracované veci, ktoré s poslancami prešiel, urgencie o doriešenie sú 

zatiaľ bez odpovede 

- Kováčová – má vyrovnané všetky záväzky? 

- Starosta – za rok 2023 ešte nebola zaslaná faktúra, za predchádzajúci rok je tam ešte 

záväzok asi 300 € zo strany obce 

- Kováčová – treba ho vyzvať nech odovzdá prípady a že s ním ukončujeme zmluvu 

- Sarvajová – navrhuje nepodpisovať novú zmluvu 

- Oklamčák – odovzdať má všetky prípady, aj uzavreté a neuzavreté. Agendu si preberú 

medzi sebou 

- Starosta – do budúceho zastupiteľstva pripraví podklady k zvoleniu nového právneho 

zástupcu obce 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 128/2023 

 

K bodu: Informácia o zmluve za právne služby 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

 

Berie na vedomie 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

K bodu  Informácia o odkúpení akcií Thermalparku od p. Hocmana  
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Informáciu predniesol starosta, vysvetlil, že po mailovej komunikácii obec nepristúpila 

k odkúpeniu akcií. Nie všetci vlastníci pristúpili k odkúpenie, takže podiel obce v TRR ostal  na 

nezmenenej výške. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 129/2023 

 

K bodu: Informácia o odkúpení akcií Thermalparku od p. Hocmana  

 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

 

Berie na vedomie 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

 

K bodu  Informácia o stave riešenia petície „Ticho na Šírave“  

Starosta kontaktoval pána Kudroča, ktorý iniciuje stretnutie so zástupcami  petície 

a s poslancami. Termín dá vedieť. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 130/2023 

 

K bodu: Informácia o stave riešenia petície „Ticho na Šírave“  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

 

Berie na vedomie 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

 

K bodu  Informácie o riešení verejného osvetlenia od autobusovej zastávky po hotel 

Chemes 



Strana 17 z 21 

 

 

Starosta oznámil, že je naplánované na dohodnutých miestach umiestnenie 3 solárnych svetiel, 

na cestu od kolotočov ku križovatke Chemes, ešte môžeme doplniť ďalšie. Plánované sú pri 

križovatke Biker´s, k hotelu Šírava. Pri chatovej osade pri Hoteli Glamour je plánované tiež, 

avšak nie je tam obecný pozemok, takže musíme osloviť majiteľa o súhlas s umiestnením stĺpa. 

Za hotelom Šírava je tiež plánovaná realizácia osvetlenia, malo by byť do Vianoc.   

Rozprava: 

- Kováčová – je možnosť rokovaní s VSD o stĺpoch pri hlavnej ceste, aby ich zobrali do 

správy a urobili rekonštrukciu a následne aby to spravovali? 

- Sarvajová – je tam tma na chodníku od Thermalu po obec  

- Bendžuch R. – na uvedenom úseku je porucha, keď to nebudú chcieť zobrať do správy, 

musíme to opraviť  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 131/2023 

 

K bodu: Informácie o riešení verejného osvetlenia od autobusovej zastávky po hotel 

Chemes 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

 

Berie na vedomie 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 
 

 

K bodu Informácia o stave rokovania s generálnym riaditeľom Vojenských lesov, 

š.p. Kamenica nad Cirochou ohľadom lesných úprav v katastri obce Kaluža 

Starosta sa spolu s poslancom  Marcelom Bendžuchom zúčastnil stretnutia s riaditeľom 

Vojenských lesov, mali sa ozvať tento týždeň, cieľom je odklonenie prívalových vôd z lesa na 

miestne komunikácie k chatovej osade.  

 

Rozprava: 

- Bendžuch M. – prvým riešením je zmierniť príčinu a zabránenie stekaniu návalových 

vôd. Bolo to urobené v minulosti, chatári žľaby zrušili.  

- Starosta – prisľúbená bola fyzická obhliadka a po presunutí techniky sú schopní veľkú 

časť na svoje náklady opraviť 

- Bendžuch R. – musíme počkať s úpravou cesty, kým sa neodstráni stekanie vody z lesa 

- Starosta – včera došlo k zabetónovaniu najkritickejšieho úseku na križovatke pri 

smetných nádobách, malo by sa urobiť aj k vyrovnaniu dier, aby aj zimná údržba bola 

bezpečnejšia 

- Bendžuch M. – keď niekto chce kopať, tak nech dá obci vedieť, aby sme vedeli že sa 

niečo deje 
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- Starosta – vodári neoznámia, prídu, rozkopú a nedajú cestu do poriadku. Museli by sme 

robiť stopárskeho psa, aby sme to zistili. Elektrikári aspoň oznámia že niečo idú robiť. 

- Oklamčák – ani nie sú povinní to oznamovať, ich úlohou je odstrániť ich poruchu. Mali 

by to dať do pôvodného stavu, už to však neurobia 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 132/2023 

 

K bodu: Informácia o stave rokovania s generálnym riaditeľom Vojenských lesov, š.p. 

Kamenica nad Cirochou ohľadom lesných úprav v katastri obce Kaluža 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

 

Berie na vedomie 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 
 

 

K Bodu  Predloženie požiadaviek na činnosť dobrovoľného hasičského zboru 

Podľa informácií pani Sarvajovej bola požiadavka na starú Aviu, ktorú by si hasiči mohli 

opraviť a o plecháč, aby mali hasiči kde uložiť veci 

 

 Rozprava: 

- Starosta – predbežne bolo dohodnuté, že sa plecháč upraví tak, aby mal prístup spredu, 

už by mal byť vyprataný  

- Kováčová – boli aj nejaké finančné požiadavky? 

- Sarvajová – zatiaľ nie. Chceli by však starú požiarnickú Aviu, nakoľko hasiči majú 

technika, ktorý by ju vedel opraviť na vlastné náklady. Ak sa nebude dať opraviť, pôjde do 

šrotu. 

- Bemdžuch R. – neoplatí sa radšej zabezpečiť novú? 

- Sarvajová – nie, nakoľko sa plánuje otvoriť DHZO a tam sa dá žiadať od štátu, ale to 

bude treba pripraviť väčšie priestory, aby sa po zriadení DHZO dalo pomáhať riadnym 

požiarnikom. Zatiaľ ide o zapojenie detí do súťaží. 

Oklamčák – je potrebné pripraviť zmluvu o výpožičke za daných podmienok 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 133/2023 

 

K bodu:  Predloženie požiadaviek na činnosť dobrovoľného hasičského zboru  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

 

Schvaľuje 

Požiadavky dobrovoľného hasičského zboru (zabezpečenie plecháča a starej hasičskej Avie) 
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Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

 

K Bodu  Predloženie požiadaviek na činnosť Jednoty dôchodcov Slovenska 

Členovia Jednoty dôchodcov Slovenska požiadali o priestory budovy bývalej pošty, kde by 

mohli mať stretnutia svojho klubu. Priestory by si upravili sami, Podľa informácií starostu už 

bolo spustené kúrenie, vnútrajšok je potrebné zrekonštruovať.  

 

Rozprava: 

- Sarvajová – navrhuje, aby aj dôchodcovia priložili ruku k dielu, obec by prispela 

materiálom a oni by to opravili 

- Bendžuch M. – takto to nikde nefunguje, v žiadnej obci. Naopak, obec ich dotuje, 

prepláca výlety. Nemôžme od nich chcieť, aby tam teraz robili, vakovali. 

- Starosta – je potrebné tam opraviť veľa, vnútro nie je také, ako sa zdá byť zvonku. Treba 

potiahnuť elektrinu, sociálne zariadenia. Treba sa dohodnúť, kto čo môže spraviť. 

- Bendžuch R. – zdá sa mu to malé pre dôchodcov, nech sa vyjadrí predseda  

- Starosta – navrhol stretnutie dôchodcov s poslancami dňa 7. decembra 2023 a dohodnúť 

si ich vízie 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 134/2023 

 

K bodu:  Predloženie požiadaviek na činnosť Jednoty dôchodcov Slovenska  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

 

Berie na vedomie 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

 

K bodu  Informovanie poslancov o stavebných činnostiach v katastrálnom území 

Rozprava: 
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- Kováčová – ide o sprehľadnenie výstavby, nechce zasahovať do odborných 

kompetencií, len informatívne. Podľa jej informácií podľa pripravovaného stavebného zákona 

je tento pripravený tak, že už nikto nebude mať žiadne pripomienky, ľudia chcú vedieť, čo sa 

kde stavia. Ľudí treba informovať o všetkom prostredníctvom rozhlasu 

- Bendžuch Juraj – aj po chatách treba informovať, že bude zastupiteľstvo, treba im nosiť 

pozvánky osobne 

- Sarvajová – tiež chce byť informovaná, aby vedela odpovedať 

- Kováčová – keď už je pri rozhlase, bola sa pozrieť na mieste nočnej havárie, ľuďom 

treba narovinu povedať čo sa stalo 

- Starosta – ako to technicky zrealizovať, aby to človek dal vedieť obyvateľom 

a nefunguje elektrina a ako zrealizovať informovanie ohľadom výstavby 

- Kováčová – treba podať informáciu aspoň raz za dva týždne na pracovných stretnutiach, 

niekedy by možno dobré stanovisko poslancov a občanov 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia 135/2023 

 

K bodu:  Informovanie poslancov o stavebných činnostiach v katastrálnom území 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

 

Berie na vedomie 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  4 
Rudolf Bendžuch, Marcel Bendžuch, Ing. Mgr. Agáta Kováčová, 

Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

 

K Bodu  Rôzne 

 

- starosta informoval o tom, že očakávaný traktor už je na referáte cestovného ruchu, ešte 

bude doručený štiepkovač a váhy, dúfa že do Vianoc bude ukončený celý administratívny 

proces. Ďalej boli dodané obci nové počítače a tlačiarne z Dátového centra miest a obcí, bude 

potrebné porozmýšľať ako sa naloží so starými počítačmi.  Obec dokúpila novú vianočnú 

výzdobu na stĺpy verejného osvetlenia a na vianočný stromček 

 

- Kováčová – informovala o akciách vodárenskej spoločnosti a možnosti vstúpiť do VVS, 

priložila aj noviny, kde o tom bolo informované, na čo jej starosta odpovedal, že podľa jeho 

informácií ide o skrytú privatizáciu vodárni, preto by s týmto nakladal opatrne 

 

- Bendžuch M. – dokončiť zasadačku 

 

K Bodu Diskusia 

 

Obyvatelia chceli vedieť prečo svietia svetlá na vinici a v obci nie, prečo sa nerieši budova 

potravín, materskej školy, dom smútku a cintorín, prevádzkový poriadok cintorína, ako sa dá 

obyvateľom pomôcť, aké kamery sa opravili. Ďalej sa sťažovali na spôsob odhŕňania snehu  
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zime, na čas posypovania cesty počas poľadovice, na pracovnú dobu a morálku zamestnancov 

referátu cestovného ruchu, občania si vyžiadali prítomnosť správcu referátu cestovného ruchu, 

aby mu vedeli predniesť  požiadavky. Požiadavka bola aj na zavedenie knihy jázd. 

Ďalej sa navrhlo sledovať obchodný vestník a ponuky na použité autá z ministerstva za 

výhodnú cenu, žiadali o prečistenie kanalizácie pri kostole.  

Pani Kováčová predniesla požiadavku obyvateľky obce ohľadom nájomníkov v dome, ktorý 

prenajíma p. Jozef Gomboš, nakoľko obyvateľ menom Lukáš ju slovne napádal. 

Pani Sarvajová chcela radu, ako riešiť problém s parkovaním na ceste a na chodníku a v 

zákrute, na čo jej hlavný kontrolór odpovedal, že sa buď zriadi funkcia obecného policajta, 

alebo rovno volať policajnú hliadku. 

Pán Marcel Bendžuch sa informoval, či by sa nedal opraviť chodník na starej ulici, lebo už je 

dosť rozbitý. 

  

 

Hlavný kontrolór navrhol, aby sa bod diskusia navrhol na začiatok rokovania, ľudia povedia čo 

chcú a potom mohli odísť. 

 

K bodu 11 ZÁVER  

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jozef Fic 

starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisu: 

 

 

Rudolf Bendžuch   ............................................................ 

Ing. Mgr. Agáta Kováčová ............................................................ 

  

 

 

 

Zapísala: 

Mgr. Vladimíra Ficová    

 

 


